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Dr Lin Lu (鹿麟) 

• Director, APSA 

• Foreign Legal Counsel, Clifford Chance 

 

Lin is a structured finance and securitisation lawyer, who has worked in Australia, 

Singapore and Hong Kong, with more than ten years of structured finance experience 

acting for arrangers, investors, trustees and sponsors involving a wide variety of asset 

classes, including trade receivables, infrastructure, RMBS, CMBS, auto-loans, consumer 

loans and corporate loans on complex transactions.  Lin is also experienced in a wide 

range of structured finance products, including covered bonds, repackagings, secondary 

loan trading, credit derivatives, equity derivatives and structured products. 

 

Lin is admitted as a lawyer in New South Wales, Australia, registered as a foreign lawyer 

in Hong Kong and holds a PRC legal professional qualification certificate (currently not 

a PRC practising lawyer). 

 

Lin received his Doctor of Philosophy from the Sydney Law School, The University of 

Sydney in 2013 and completed his Bachelor of Laws in China in 2005. 

 

 

鹿麟专长于结构性融资和资产证券化，曾在澳大利亚、新加坡和香港执

业。鹿麟拥有超过十年的结构性融资经验，曾担任一系列复杂项目的安排

行、投资人、信托人和发起人的法律顾问，所涉及的交易也包括广泛的资

产类别，包括贸易应收款、基础设施、住宅抵押贷款、商业地产抵押贷

款、汽车贷款、消费贷款和公司贷款。此外，鹿麟对各类结构性融资产品

拥有丰富的经验，包括资产担保债券、重新打包债券、二级市场贷款交

易、信用衍生品、股权衍生品、结构性产品等。 

 

鹿麟为澳大利亚新南威尔士州律师、香港注册外地律师，并持有中华人民

共和国法律职业资格证书（目前非中国执业律师）。 

 

鹿麟于 2005 年获得中国法学学士学位，并于 2013 年获得澳大利亚悉尼大

学法学院法哲学博士学位。 
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